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Anna-Lena Danielsson (S) 

 Hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande 

 

 
 

 
Vi vet alla att Skellefteå står inför stora utmaningar. En befolkningstillväxt vi aldrig 

kunnat drömma om. Denna utveckling är självklart positivt för Skellefteå men ställer 

höga krav, inte minst på primärvården och dess tillgänglighet.  

Primärvården ska vara navet i svensk sjukvård och tillgängligheten ska vara god. En 

fast läkarkontakt ska erbjudas till alla medborgare.  

 

Med anledning av ovanstående är mina frågor: 

 

- Hur ser läkarsituationen ut i Skellefteå när det gäller primärvårdsläkare? 

- Hur många läkare är fast anställda inom primärvården?  

- Hur många tjänster inom primärvården är bemannade med inhyrda läkare? 

- Hur många slutar på grund av för hög arbetsbelastning eller andra orsaker? 

 

Birgitta Burström 

Liberalerna  

 


